
 
 

Datum van indiening: 24 januari 2024 

 

Vraag om uitleg van de heer Jan Busselen aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: Mogelijk misbruik van middelen van de Vlaamse Gemeenschapscommissie 

 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegevoorzitter, 

Deze week konden we lezen dat er sprake is van mogelijk misbruik van middelen van de 

Vlaamse Gemeenschapscommissie, die voorzien waren voor de werking van het Lokaal 

Dienstencentrum vzw Ellips in de gemeente Sint-Agatha-Berchem. 

Onder meer een peperdure BMW, tienduizenden euro's aan restaurantbezoeken en torenhoge 

postzegelkosten die vanuit daar werden gedeclareerd, bleven jarenlang onder de radar van de 

VGC-inspectie. 

Volgens nieuwssite Apache, die de jaarrekeningen doornam van de vzw, zou er daarenboven 

het voorbije decennium ongeveer 30.000 euro aan restaurantbonnen binnengebracht zijn, en 

ook torenhoge telefoon- en internetrekeningen. Tijdens verkiezingsperiodes kwamen daar 

andere verdachte uitgaven bij.  

Het is ontstellend dat wij als raadsleden dit mogelijk misbruik moeten vernemen via de pers.  

Het is ontstellend om te moeten vaststellen dat de vzw in kwestie voor ongedefinieerde periode 

geen boekhouding heeft overgemaakt aan de VGC.  

Mijn vragen zijn de volgende: 

-Sinds wanneer bent u op de hoogte van deze zaak?  

-Hoe lang kon de vzw  de eigen rekeningen achterhouden? Wat is de staat van de begroting van 

deze vzw?  

-Welke stappen onderneemt u als het misbruik wordt vastgesteld? 

-Hoe zal u in de toekomst vermijden dat dit niet meer kan gebeuren? 

 

Dank u voor uw antwoorden, 

 

Jan Busselen 

 

 


